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کوین: آذربایجان شرقی از قطب های گلف کشور 
خواهد شد

عص�رآزادی/ س�رویس ورزش�ی: رئیس 
هیات گلف اس�تان آذربایجان شرقی گفت: 
گلف آذربایجان ش�رقی قابلیت پیش�رفت 
بیش�تری در سطح کشور را داشته و آینده 

درخشانی پیش رو دارد.
امی��ر کوی��ن رئی��س هی��ات گل��ف اس��تان 
آذربایجان ش��رقی در جم��ع خبرن��گاران  اظهار 

داشت: ورزش گلف آن طور که باید شناخته می شد، معرفی نشده است.
وی گفت: گلف ورزش مفرح و با نش��اطی است که می توان به صورت خانوادگی این ورزش 

را برگزار کرد که در ابتدا نیاز به ساختار این ورزش باید فراهم شود.
رئیس هیات گلف استان آذربایجان شرقی تاکید کرد: با این که هیات را جدید تحویل گرفته 
بودم اما در تمامی ماده های مس��ابقات گلف در تمامی رده های س��نی تیم دادیم که بالغ بر 
10 اعزام به ش��کل آبرومند با پرواز هوایی و تنخواه مناس��ب بود که چندین مقام در کشور را 

کسب کردیم.
وی افزود: برای اولین بار شهرداری تبریز با هیات گلف همکاری و زمین های مینی گلفی که 

سال ها  بدون استفاده مانده بودند با مشارکت شهرداری تبریز بازسازی و فعال  شد.
رئیس هیات گلف از اس��تعدادهای موجود در این رش��ته اش��اره کرده و گفت: در مسابقات 
اس��تعدادهای درخش��ان هم در پس��ران و هم دختران حضور فعالی خواهیم داشت و تلاش 

خواهیم کرد در این رشته المپیکی بتوانیم نتایج خوبی را کسب کنیم.
کوین زیر ش��اخه گل��ف را در 4 انجمن گلف، مینی گلف، به��کاپ و وودبال عنوان کرده و 
گفت: ورزش گلف محدودیت س��نی ندارد و از 8 س��ال تا 90 سال هر فردی می تواند در این 
رشته فعالیت نماید و در نظر داریم با برنامه ریزی مناسب از مدارس تا دانشگاه های و ادارات 

و نهادهای دولتی و خصوصی این ورزش را گسترش دهیم.
وی با تفاهمنامه بس��ته ش��ده با دانش��گاه تبریز اش��اره کرده و گفت: با همین تفاهمنامه 
توانس��تیم این رش��ته را به 23 هزار نفر شناس��انده و امکاناتی برای راه اندازی این رش��ته به 

دانشگاه تبریز اهدا کردیم و با پایگاه هوایی نیز همین تفاهم نامه را منعقد کردیم.
وی از هوش��یار ش��هردار تبریز بابت حمایت از رشته گلف و فراهم کردن امکاتات این رشته 

برای استفاده  علاقمندان این رشته تشکر کرد.
کوین یادآور ش��د: پیش از من رش��ته گلف زیاد در استان شناخته شده نبود و حتی وقتی 
روزهای نخس��ت جلساتی برای گسترش این رشته با مسئولان می گذاشتم، عنوان می کردند 
مگ��ر گل��ف در تبریز فعالیت دارد. من تلاش کردم این رش��ته را از تبریز تمرکززدایی کرده و 
در تمام استان گسترش دهم و امروز در شهرهای بناب، مراغه، عجب شیر و اهر نیز در گلف 
هی��ات های فعالی داریم. در حال حاضر 321 ورزش��کار بیمه ش��ده در رش��ته گلف داریم و 

مسابقات گلف با حضور بیش از صد ورزشکار این رشته برگزار می شود.
رئی��س هیات گلف اس��تان از اختصاص تای��م اختصاصی و آموزش ب��رای خبرنگاران برای 

تشکیل تیم و اعزام به مسابقات کشوری خبر داد.

بازی آسیایی تراکتور در ورزشگاه یادگار امام
عصرآزادی/ س�رویس ورزشی: بازی تیم 
تراکتور در مرحل�ه پلی آف لیگ قهرمانان 
باشگاه های آسیا در ورزش�گاه یادگار امام 

برگزار می شود.
ورزش��گاه یادگار امام تنها ورزشگاه تایید شده 
تبری��ز در کنفدراسیون فوتبال آسیا بوده و بازی 
آسیایی تیم تراکتور برابر برنده الشارجه امارات با 

نماینده بنگلادش، در ورزشگاه یادگار برگزار خواهد شد.
 حبی��ب ست��وده نژاد مدی��ر کل ورزش و جوانان استان آذربایجان ش��رقی در مورد آخرین 
وضعیت ورزش��گاه یادگار گفت: این استادیوم برای بازی آسیایی تراکتور در 31 مرداد مهیا و 

پیمانکار ورزشگاه هم عنوان کردن پیست تارتان ورزشگاه تا این روز آماده خواهد شد.
وی افزود: رختکن های ورزشگاه به شکل آبرومندی بازسازی شده و همچنین نیمکت جدید 

تیم های و صندلی تماشاگران نصب شده اند.
مدیر کل ورزش و جوانان استان تاکید کرد: آقای خمز در آخرین بازدید از چمن ورزشگاه، 
کیفیت آن مطلوب و از وضعیت آن اظهار رضایت کرده است، با این همه کشت چمن ذخیره 
برای ورزشگاه از اولویت های ما است و نهایت تلاش مان را می کنیم تا ورزشگاه یادگار بهترین 

کیفیت را داشته باشد.

تغییر زمان بازی فوتسال مس سونگون
عصرآزادی/ سرویس ورزشی: زمان بازی 
تیم ه�ای مس س�ونگون با مقاوم�ت البرز 

تغییر یافت.
در هفته س��وم لیگ برتر فوتس��ال کشور تیم 
مس س��ونگون ورزقان میزبان تیم مقاومت البرز 

است.
با درخواس��ت باشگاه مس سونگون و توافق 2 

باش��گاه و موافقت سازمان لیگ فوتسال، زمان برگزاری این دیدار به ساعت 16 روز سه شنبه 
24 مرداد در سالن پورشریفی تبریز تغییر یافت.

تیم مس س��ونگون در 2 هفته اول لیگ برتر فوتس��ال کش��ور برابر حریفان خود به برتری 
رسیده و با تفاضل گل بهتر در صدر جدول قرار دارد.

تراکتور- پرسپولیس فینال زودرس در یادگار امام
عصرآزادی/ س�رویس ورزشی: تیم های 
فوتبال تراکتور تبریز و پرس�پولیس تهران 
روز چهارش�نبه ٢٥ مرداد از س�اعت ١٩ در 
چهارچ�وب هفته دوم لی�گ برتر به مصاف 

هم خواهند رفت.
پرس��پولیس ب��ا یحیی گل محم��دی فصل را 
ب��ا برد خفیف یک برصفر براب��ر آلومینیوم اراک 
ش��روع کرد تا با س��ه امتیاز هفته اول دوباره در قالب یک مدعی قهرمانی لیگ بیست و سوم 
ظاهر شود. پرسپولیس با حفظ شاکله اصلی خود با جذب کنعانی زادگان و شهاب زاهدی دو 

لژیونر سابق, قدرت خود در دفاع و حمله را دوچندان کرده است.
در ای��ن س��وی می��دان تراکتور تبریز فصل را به بدترین ش��کل ممکن آغاز ک��رد و در روز 

ناهماهنگی تمام خطوط خود متحمل شکست 3 بر 1 برابر سپاهان پرمهره شد.
به ادعای بسیاری از کارشناسان به علت تغییرات فراوان در شبکه تیم تراکتور این تیم کار 
س��ختی در هفته های ابتدایی لیگ خواهد داش��ت اما اگر خمز و تیمش در صدد کسب جام 
در این فصل هستند باید از همان هفته های اول در قالب مدعی ظاهر شوند و امتیازات را به 

راحتی از دست ندهند.
امتیاز ویژه تراکتور در این بازی حضور طرفداران پرشور این تیم است که می توانند هر تیم 

قدرتمندی را به زانو در بیاورند.
خمز و دستیارانش امید دارند با حمایت پرشورها و اتخاذ تاکتیک مناسب در مقابل مدافع 

عنوان قهرمانی فصل گذشته دست پر از میدان بیرون بیایند.

مهاجم سابق پرسپولیس به سترة بحرین پیوست
 بازیکن سابق تیم پرسپولیس راهی لیگ 

فوتبال بحرین شد.
ب��ه گزارش ایرنا،  امیر روس��تایی مهاجم فصل 
گذشته الش��حانیه که سابقه پوش��یدن پیراهن 
پرسپولیس را هم در کارنامه دارد با عقد قرارداد 

رسمی راهی سترة بحرین شد.
این بازیکن 2۵ س��اله اولین بازیکن ایرانی در 

لیگ برتر بحرین خواهد بود.
لیگ بحرین شامل 12 تیم است و تیم سترة سال گذشته در رده پنجم قرار گرفت.

 عصرآزادی/ س�رویس ورزش�ی: ی�ک قهرمان 
حرفه ای با افتادن هیچ وقت از حرکت نمی ایستد 
و سپیده امینی از آن دسته ورزشکارانی ست که 
بعد از بازی های قهرمانی آس�یا، مالزی علی رغم 
نتیج�ه نگرفتن تیمی،  جنگید و مقابل ناملایمات  
وحرف و حدی�ث ها ایس�تاد،حرفهایی که گاهی 
س�نگین بودن�دو درد آور، ام�ا او همه س�نگینی 
حرفها و نگاه های منتظر درخش�ش را تبدیل به 
خواس�تن کرد و در فاصله ای کوتاه رویا هایش را 
جامه عمل پوشاند و در کرمانشاه قهرمان امید های 
کش�ور و نائب قهرمان کاتای انفرادی بزرگسالان 

کشورشد.
گفتگ��و امید ش��رکت تبریزی ب��ا قهرمانی که منش 
پهلوانی��ش زبانزد خاص و عام اس��ت جذاب و خواندنی 

است:
خان�م امینی از مالزی ش�روع کنیم مس�ابقات 
قهرمانی آسیایی که همیشه انتظار داشتیم وقتی 
از گروه به عنوان تیم اول بالا میروید این روند در 
دورهای بعدی هم اتفاق بیفتد  با وجود سنگینی 
مسابقات وحریفان، درمالزی این اتفاق نیفتاد،چه 
دلایل�ی باعث ش�د  تا آن اتفاق همیش�گی برای 
گروه همیشه قهرمان کاتای تیم ملی این بار روی 

ندهد؟
خیلی خوشحالم که این موضوع را اینجا مطرح میکنم 
و جا دارد بگویم که تی��م ما در دور یک در جایگاه اول 
ایس��تاد و با اختلافی که با ژاپن داشتیم،مطمئن بودیم 

فینالیست هستیم.
اختلاف ما با تیم ژاپن در دور اول این مسابقات به یک 
دهم رسی��د و این یعنی ما عین تیم ژاپن امتیاز گرفته 
بودیم . در دور دوم یک مش��کلی رخ داد که این مشکل 
ب��رای هر تیم و هر فرد ورزش��کاری ممکن است پیش 
بیاید و اینکه باعث ش��د م��ا در دور دوم درجایگاه سوم 
بایس��تیم و وارد رده بندی و مقام سوم وچهارم شویم و 
متاسفانه  در بازی رده بندی، مقابل تیم اندونزی، نتیجه 

را واگذار کردیم و دستمان از مدال کوتاه ماند.
گریه ها واشک های ما به خاطر این بود که نتوانستیم 
با مدال برگردیم وعکس هایی از من و تیمم پخش شد 
که ما در حال گریه کردن بودیم چون این برای ما خیلی 
دردن��اک بود که ب��رای اولین بار بدون م��دال به ایران 
برگش��تیم و این مدال برایم��ان خیلی مهم بود چرا که 
ما برای این مدال خیلی تلاش کرده بودیم که بتوانیم با 
مدال این مسابقات، سهمیه مسابقات بازی های آسیایی 
را ه��م بگیریم و احتمال داش��ت این سهمی��ه به این 
مسابقات بستگی داش��ته باشد ولی از طرف فدراسیون 
خبری به ما رسید که براساس آن مسابقه تصمیم گیری 
نمی ش��ود و بلکه براس��اس کل کارنامه و رزومه تیم ها 
وافراد بررسی می ش��وند که در آن صورت مشخص می 
شود که ما سهمیه می گیریم یا نه، ولی متاسفانه برای 
اولین باربود که بدون مدال برگش��ته بودیم و به شدت 
ناراحت بودیم؛ این احتمال و مشکل برای هر ورزشکاری 

در دوران حرفه ایش روی می دهد.
 ب�ه ترکی�ب کات�ای تیم�ی ک�ه در مس�ابقات 
کشورهای اسلامی  نگاه می کردیم ترکیب سپیده 
امینی، ملیکا عزتی و زینب الس�ادات حسینی با 
س�رمربیگری خانم بغلانی پ�ور از دوران کودکی 
همراه بودو نتایج فوق العاده ای هم کس�ب ش�ده 
بود اما درمس�ابقات آس�یایی مالزی علاوه بر این 
ترکیب حضور فاطم�ه صادقی هم به عنوان یکی 
از این ضلع های کات�ای تیمی به این جمع اضافه 
ش�د. حضور فاطم�ه صادقی به عن�وان یار جدید 
کاتا بدون اینکه تقصیرها را گردن فردی بیندازیم 

درکسب  این نتایج چقدر تاثیر داشت؟
خب فاطمه صادقی پرافتخارترین مدالیس��ت کاتای 
انف��رادی ایران است و در تیم هم نقش بدی نداش��ت و 
ما با فاطمه توانستیم یک تیم چهارنفره تشکیل بدهیم 
واین تیم چهارنفره روی سکوی قهرمانی ایران ایستاد و 
توانستیم به مسابقات آسیایی مالزی اعزام شویم واینکه 
چون اعلام ش��د که ما می توانیم تیم چهارنفره داشته 
باشیم. خدا را شکر در ایران توانستیم مقام اولی را کسب 
کنیم و در آن سمت هم بدشانسی که داشتیم باعث شد 
ببازیم و ان ش��االله  بتوانیم دردورهای بعد چه با فاطمه 
صادق��ی و چه بی فاطمه صادقی بتوانیم بهترین نتیجه 

را کسب کنیم.
اجرای تاکتیک در ترکیب سه نفره برای خودتان 
راحت تربود یا ترکیب چهارنفره؟ واگر قرار بود که 
خودت�ان انتخاب میکردید س�ه نف�ره را ترجیح 

میدهید یا چهارنفره را؟
موضوع این نیست که راحت باشیم یا نه؛ ولی ما چون 
با زینب الس��ادات حسینی از بچگی باهم در تیم بودیم 
ش��اید خیلی هماهنگ تر هس��تیم؛ اما فاطمه صادقی 
هم خیلی خوب توانس��ت  خ��ودش را به تیم برساند و 
توانستیم که یک تیم خوب داشته باشیم طوری که در 
ایران اختلاف ما با تیم دوم به دو نمره و چند دهم رسید 
ک��ه این اختلاف در ای��ران برای ما کافی است که دیگر 

انتخابی تیم ملی درکار نباشد.
اینکه در مس��ابقات مالزی انتظارها ب��الا بود و بعد از 
اینک��ه در گروهتان اول ش��دید این انتظار می رفت که 
باتوجه به اینکه  دربازی هایی مثل کش��ورهای اسلامی 
درخش��یده و صاحب مدال شده  بودید که قبلا کسب 
نشده بود، چه اتفاقی افتاد که آن انتظارات برآورده نشد 
باوجود اینک��ه  میدانیم رقابت در کش��ورهای آسیایی 

سخت تر از بازی های جهانی است؟
در کات��ا و در هر روزش��ی هر اتفاقی ممکن است این 
مشکلات پیش بیاید؛ مثلا در کاتای انفرادی ممکن است 
برای فرد یک مش��کلی پیش بیاید و نتواند توانایی های 
خود را نشان دهد اما در کاتای تیمی چون همه یک تیم 
هستیم هر مشکلی که برای هر عضوی پیش بیاید باعث 
می ش��ود که کل تیم آن نتیجه را کسب کند ولی بهتر 
است بگویم که مشکل تیم ما  این بود که همه انتظارها 
بر روی کاتای تیمی بود و همه انتظار کسب مدال طلا را 
از ما داشتند، چرا که تیم ما از اول با این ترکیب قهرمان 
کشور شده بود و اینکه حضور فاطمه صادقی هم خیلی 
انتظاره��ا را از تیم بالابرد و باعث ش��د همه انتظار طلا 
را داشته باشند.ولی باید بدانیم که دردوران فعالیت هر  
ورزشکاری یک روز شکس��ت وجود دارد و روزی دیگر 

رسیدن به قله های موفقیت در پیش است .

متاسفانه این مشکل که برایمان پیش آمد باعث شد 
ک��ه بی مدال برگردیم که عملا نباید برای ما پیش می 
آم��د، ولی امیدوارم که این موض��وع روی سهمیه های 
بازی های آسیایی تاثیری نداشته باشد و نتیجه سهمیه 
ها را خودش��ان مش��خص کنند و این مدال ها مبنای 

انتخاب قرار نگیرد.
جای�ی که همیش�ه  چ�ه درمس�ابقات تیمی و 
چه درانف�رادی همیش�ه قابل تحس�ین تان می 
کند روحیه برگش�تتان به قهرمانی و سکو است، 
ط�وری ک�ه بلافاصل�ه بع�د از این مس�ابقات در 
مس�ابقات کارات�ه کرمانش�اه برگزار ش�د و آنجا 
دوب�اره فوق العاده درخش�یدید و هم در رده امید 
به قهرمانی  و به مدال طلا دست یافتید و همزمان 
در رده بزرگسالان هم نایب قهرمان شدید. چقدر 
مسابقات کرمانشاه از لحاظ انگیزشی برایتان مهم 
بود وعدم نتیجه گرفتن در مسابقات مالزی چقدر 
برایتان انگیزه داد تا در مسابقات کرمانشاه بیشتر 

بدرخشید؟

خدا را ش��کر مس��ابقات کرمانش��اه بعد از مسابقات 
قهرمانی آسیا، مس��ابقات مهمی برایم بود که بتوانم در 
آنجا بدرخش��م و اینکه توانستم در رده امید ها که رده 
خودم هم به حس��اب می آید همان سکوی اول را که از 
ازبکس��تان تا الان دارم، حفظ کنم و در رده بزرگسالان 
هم شرکت کردم وتوانستم مقام دوم را کسب کنم ولی 
اینجا ج��ا دارد گله ای هم ازبرگزارکنندگان مس��ابقات 
داشته باش��م که من اگر همان امتیازی که صبح برای 
کاتاهایم داده ش��ده ب��ود را غروب هم ب��رای کاتاهایم 
هم��ان امتیاز لحاظ می ش��د  با یک امتی��از اختلاف با 
نفر اول بزرگس��الان مقام اول آن دوره را داشتم و مقام 
اول بزرگس��الان را برای خودم ثب��ت می کردم.با اینکه 
م��ن صبح کاتا را زده ب��ودم  و چهارکاتای متفاوت را به 
اج��را درآورده بودم و به قول خیلی از دوستانی که آنجا 
حضور داشتند خستگی که آن کاتا ها دارد، من توانستم 
در سالن بدرخش��م و بهتر از کاتاهای صبح باش��م ولی 
متاسفانه اختلاف یک دهم باعث ش��د که من نفر دوم 

آن مسابقات باشم.
همیش�ه قهرمانی�د و قابل تحس�ین و اینکه با 
انگیزه برگشتید به شدت جای تبریک دارد و  در 
ترکی�ب مالزی یک جاهایی ج�ای فاطمه صادقی 
و زینب حس�ینی به تشخیص خانم بغلانی عوض 
شد آیا موضوع جابه جایی ترکیب در عدم نتیجه 

گیری نقش داشت؟
خب ما درتهران هم یک دور با زینب حس��ینی ویک 
دور ب��ا فاطمه صادقی کاتا زدیم و آنج��ا در مالزی هم 
همینطور شد یک دور با زینب السادات حسینی و یک 
دور با فاطمه صادقی کات��ا زدیم،نه تقصیر این موضوع 
نبود فکر می کنم مشکلی که برایمان پیش آمد در عدم 
نتیجه گیریمان نقش داش��ت ک��ه متاسفانه ما را راهی 
م��دال سومی کرد. دربازی رده بن��دی هم درحالی که 
میتوانستیم مقام سومی را داشته باشیم مشکلی برایمان 
ایجاد ش��د که ما نتوانستیم از اندونزی امتیاز را بگیریم 
و مقاب��ل اندونزی ما بازی را واگذار کردیم ونتوانس��تیم 
مدال سومی را هم برگردن داش��ته باشیم.مشکل برای 
ما در دور نیم��ه نهایی، جایی که برای ورود به فینال و  

رده بندی بازی داش��تیم ایجاد شد و دربازی رده بندی 
مشکلی وجود نداشت فقط بازی را واگذار کردیم.

 درس�ت اس�ت که کاتا درکنار ورزش یک هنر 
اس�ت و حرکت ها و انجام تکنیک ها امتیاز دارد 
آیا در آن مسابقات قضاوت ها سلیقه ای و اعمال 

نظرها درداوری هاغرض ورزانه بود؟
در بازی با اندونزی احتمالش بود چون کاتا و بومکایی 
را که ما اج��را کردیم از کاتا وبومکایی که اندونزی اجرا 
کرد خیلی زیباتر، واقعی تر و بهتر بود. درهمین حد می 
توان��م بگویم که کاتا یک بخش��ی از کاراته است که به 
عنوان سلیقه داوران انتخاب می ش��ود که احتمال دارد 
ه��ر داوری که هر سلیق��ه ای را دارد امتیازی را به کاتا 
بدهد و این باعث شود که تیم مدنظریا قهرمان شود یا 

بی مدال برگردد.

چندی قبل در خبرها داش�تیم که حضور خانم 
دکت�ر اش�رف امین�ی در کمیته فنی مس�ابقات 
آسیایی قطعی شده است. حضور خود خانم دکتر 
امینی چقدر می تواند در اعمال سلیقه برای ایرانی 
ها موثر باشد؟آیا به ورزشکاران این انگیزه را می 
دهد که چون ما درکرس�ی آس�یایی یک سهمیه 
تاثیرگذارداری�م  روی عملکرده�ا نقش داش�ته 

باشد؟
ایشان که جزکادرهس��تند و تصمیم گیری به شکل 
جمعی انجام می گیرد ودرواقع ایشان یکی از این کادر 
هس��تند و کل کادر باید تصمیم بگیرند و ایش��ان نمی 
توانن��د فقط برای ایران تصمیم گیری کنند که سهمیه 

ایران پابرجا باشد.
بع�داز مس�ابقات کرمانش�اه چه مس�ابقاتی را 

خواهید داشت؟
 ان ش��الله اگر سهمیه ای برای کاتا بدهند بازی های 
آسیای��ی به همراه تیمم��ان داریم وبع��د از بازی های 
آسیای��ی یک هفته تا دوهفته بعدش بازی های جهانی 
در رده های امید را داریم که ان شاالله اگر سهمیه آن را 

بگیرم در این مسابقات شرکت میکنم.
در بعض�ی از رس�انه ها بعد از مس�ابقات مالزی 
اشاره به مصدومیت ها ش�دآیا خودتان یا در تیم 
مصدومیتی وجود داشت؟ و مصدومیت ها در این 

نتایج نقش داشت؟
اما درطول مسابقات آسیایی مصدومیتی نداشتیم ولی 
قبل از مسابقات آسیایی یعنی درمسابقات کشوری که 
درایران برگزار شدمصدومیت از طرف زانو رو داشتم که 
خدا راشکر باهمکاری دکترهایی که معرفی شدند توانستم 
به بازی ها برگردم.ولی خب قطعا میدانیم که مصدومیت 
ها همیشه همراه بازیکنان و مخصوصا بازیکنان حرفه ای 
اس��ت ولی باید طوری با این مصدومیت کنار بیایند که 
در ورزش حرفه ایشان تاثیر گذار نباشدو مصدومیت ها 

هم زودتر بگذرند.
 در کاتای انفرادی مسئولیت روی دوش هر فرد 
است و هرکاتایی که فرد اجرا می کند به مجموعه 
کاتا ها وفنون امتیاز داده می شود و خب چون در 
ه�م کاتای تیمی موفقید و ه�م در کاتای انفرادی 
این موفقیت را نش�ان داده ای�د. در کاتای تیمی 
فنون و حرکت ها بینتان تقس�یم بندی می شود 

که هرکدامتان چه فنونی را اجرا کنید؟
اصولا چیدم��ان کاتاروها مش��خص است یعنی مثلا 
مشخص می ش��ود که در دور اول کدام کاتا رو درکنار 
ک��دام کات��ارو فنونش را اجرا کندیعنی مثلا مش��خص 
بود ک��ه در دور اول من و ملیکاعزتی وزینب الس��ادات 
حس��ینی باید کاتا را اجرا کنی��م ودردور دوم با فاطمه 
صادقی کاتاها را اجرا کردیم. دردور سوم که برای بازی 
رده بندی رفتیم هم زینب السادات حسینی میتوانست 
کاتا بزند و هم فاطمه صادقی می توانست در تیم باشد 
که با تش��خیص خانم بغلانی مربی مان کاتارا با فاطمه 
صادقی اجرا کردیم . درکاتای تیمی که همه مسئولیت 
ها برگردن همه ماست و وقتی کاتای تیمی تشکیل می 
شود اعضای کاتای تیمی سه نفرهستند البته در بخش 
نامه های جدید امکان اجرای کاتای چهارنفره هم وجود 
دارد،هرمشکلی که در کاتای تیمی ایجادشود برگردن هر 
چهار نفراست و نباید یک نفر رامقصر بدانیم و وجود این 
چهارنفر در تیم همه باهم باعث می شود که باهم برنده 
شوند و اگر یک نفر اشتباهی کند یا اتفاقی برایش پیش 
بیاید باعث می شود که کل تیم نتیجه نگیرد ویا کل تیم 
روی سکو باش��دپس همه این ها باعث می شود که کل 
مسئولیت های تیم را هر چهار نفر برگردن بگیرندیعنی 
اگر طلا بگیرند باهم گرفتند واگر طلا نگیرند و بی مدال 
برگردند هم باهم سرنوشت تیم را عوض کردند و نه یک 

نفر دران تیم مقصر بوده است.
واکن�ش هایی که خانم بغلانی بعد از مس�ابقات 
داش�تند ب�ه نوعی زوم ش�ده ب�ود روی بعضی از 
ورزش�کاران از جمله خود ش�ما هم دراین مسیر 
بودید. آیا این اتفاقات باعث ش�د تا آن انگیزه در 
مسابقاتی نظیر کرمانشاه بالاتر برود و باعث شد تا 

عملکردتان را درمسابقات کرمانشاه بهتر کنید؟
مرب��ی من که درمس��ابقات مالزی وقت��ی آن نتایج 
گرفته ش��د همچون هم��ه تیم ناراحت ب��ود و اینکه 
بدون مدال برمی گردیم و این اولین مس��ابقه آسیایی 
بود که  برگزار می کردیم و این احتمال وجود داشت 
که دیگر به ما امیدوار نباشند ولی چون مربی ناراحت 
بود و ازطرفی سعی داش��ت ما را آرام کند  که خدا را 
ش��کر که توانس��تند ما را آرام کنند و از طرفی چون 
مدال نداش��تیم ب��ه همه ما می گفتن��د که بی مدال 
برگش��تنتان بد است ول��ی این اتف��اق احتمال دارد 
که برای همه ورزش��کاران پیش بیای��د و اینکه ما در 
مس��ابقات قبلی و کاراته وان ها و کشورهای اسلامی 
چون فینالیست بودیم و غیر از فینال هیچ رده دیگری 
نداشتیم و خدا روشکر از تمامی تیم هایی که در ایران 
حضور دارند و با ما حریف هستند در مسابقات کاراته 
وانی که ش��رکت می کردیم  می توانس��تیم به فینال 
برسی��م و برای طلا و نقره بودن مدالمان بجنگیم ولی 
متاسفان��ه آن تیم ها درجایگاهی ق��رار میگرفتند که 
یا حذف می ش��دند یا به دیدار رده بندی میرسیدند 
که بازه��م روی سکو نمیرفتند. البت��ه با وجود اینکه 

توانس��تیم درکرمانش��اه بدرخش��یم ولی مربیمان در 
کرمانش��اه که رسیدند من و دوستانمان مس��ابقاتمان 
تمام ش��ده بود اما از عملکردمان وقتی روی سکو قرار 
گرفتی��م راضی بودند.ی عن��ی در رده امید بعد از من 
سرکار خانم زینب الس��ادات حسینی بودند و در مقام 

سوم هم ملیکا عزتی جای گرفته بود.
 در برخی رس�انه ها نکته ای مطرح شد که گویا 
س�پیده امینی کاتا یادش رفته اس�ت در این باره 

چه جوابی دارید؟
راجع به این موضوع که سپیده ی امینی کاتا را یادش 
رفته باید بگویم که من همیشه و در همه جا ثابت کردم 
که سپیده امینی بازیکنی هست که کاتا را با جان و دل 
اجرا می کند و کاراته و کاتا جزئی از وجود من هس��ت 
و من می توانم به جرات بگویم که خیلی از کاتا ها را از 
روی فیل��م ها یاد گرفتم به طوری که یک کمک مربی 
به نام خانم الهام برگی داشتیم که میگفت هوش سپیده 
برای کاتا یک هوش خیلی استثنایی است. شاید کسانی 
باشند که در کنار زندگی کاراته را داشته باشند ولی من 

سپیده امینی در کنار کاراته زندگی را دارم.
 آی�ا دربازی های آس�یایی هانگ�ژو همان گروه 
داوری و همان بازیکنان آسیایی شرکت میکنند یا 

ترکیب تیم ها دچار تغییراتی خواهد شد؟
حریفان، همان حریفان هستند و از لحاظ داوری ها هم 
قضاوت ها بهتر می شود چرا که بازی های آسیایی یکی 
از مهمترین بازی های کاراته  برای ایران و سایر کش��ور 
ه��ای آسیایی است. باید بدانیم که اگر این اعتماد را در 
خودمان نداشتیم که می توانیم در آنجا بدرخشیم هیچ 
وقت حرف از حض��ور هم نمی زدیم چرا که در دور اول 
با ترکیب تیممان توانستیم در رتبه یک بیاستیم و رتبه 
یکی که از ژاپ��ن یک دهم کمتر بودیم و در بازی های 
آسیایی ان شاالله من قول مدال صد درصدی فینال را از 
طرف تیمم به فدراسیون می دهم که ما صد درصد روی 
سکو هستیم، سکوی دومی وسومی هم نه ان شاالله روی 
سکوی اولی قرار می گیریم چرا که این انتظار را از تیمم 

میبنم که روی سکوی اولی قرار بگیریم.
حریفان ش�ما در بزرگس�الان انف�رادی در چه 

وضعیتی هستند؟
خوب حریف��ان م��ا در آسیا از سطح خیل��ی بالایی 
برخوردار هستند که بعد از ریو شیمیز از ژاپن و گریس 
از هن��گ کنگ که دارنده ی م��دال المپیک و آسیایی 
و جهانی بزرگسالان هس��تند ، تمام حریفانی که با من 
در رقابت ه��ای آسیایی ازبکس��تان بودن��د وارد رده ی 
بزگس��الان ش��ده اند که من در رده ی امید در جایگاه 
بالاتر از آنها ایستاده ام و به جرات می توانم بگویم که اگر 
اعزامی در رده ی بزرگس��الان داشته باشم روی سکوی 

بزرگسالان بایستم.
  هی�چ وقت ازتیم تان حت�ی وقتی که درفینال 
کش�ورهای اس�لامی هم واگذار ک�رد توجیهی از 
تیمتان نش�نیدیم، قرعه کش�ی و گروه بندی در 
مس�ابقات مالزی هم نقش داش�ت؟ چون از گروه 
مرگ این رقابت ها به عن�وان تیم اول بالا آمدید 
و بعد دور دوم ودورهای بعدی را مس�ابقه دادید،ا 
گر در یک گروه ساده تری قرار می گرفتید احتمال 
اینک�ه به حریف های س�اده تری برخ�ورد کنید 

وجود نداشت؟

بله این احتمال وجود داشت چرا که درسید بندی که 
در قرعه کش��ی ها انجام می گیرد نف��ر اول و دوم دوره 
گذش��ته مسابقات از قرعه کشی جدا می شوند و از هم 
تفکیک می شوند و بقیه برحساب قرعه کشی در گروه 
اول و دوم ج��ای میگیرند که ب��ر ما هم بر اساس قرعه 
کشی در گروه ها جای گرفتیم. بعضی وقت ها ترکیب ها 
انقدر آسان می شود که راحت به فینال می شود راه پیدا 
کنیم ولی بعضی وقت ها  ترتیب تیم ها آنقدر سخت می 
ش��ود که باید با بهترین اجرا ها وبهترین تیم ها و کاتاها 
وارد فینال شویم. که متاسفانه این سری گروه ما خیلی 
گروه سختی بود یعنی فقط ژاپن را گروهمان نداشتیم.

مسابقات هانگژو که هنوز مشخص نشده در چه 
گروهی قرار دارید؟

هنوز مش��خص نیس��ت و چند روز قبل از مسابقات 
مش��خص می شود که احتمالا یک گروه سختی داشته 
باش��یم ولی چون مالزی تجربه اول ما بود در مسابقات 
آسیایی این سری باتجربه تر هستیم و میتوانیم که رنگ 

مدالمان را انشاالله طلایی کنیم.
باتوجه به اینکه بازی های آس�یایی محلی برای 
بیش�تر دیده ش�دن هر ورزشکاری اس�ت اگر به 
خودتان حق انتخاب بدهند که بین کاتای انفرادی 
وتیم�ی یک�ی را انتخ�اب کنید ک�دام را انتخاب 

میکنید؟
اگر حق انتخاب داشته باشم برای بازی های آسیایی 
صد درص��د کاتای تیمی را انتخ��اب می کنم چون اگر 
کاتای انفرادی ش��ما تنها مدال می گیرید ولی در کاتای 
تیمی به هم��راه دو نفر دیگرمدال م��ی گیرید که این 
ارزش��ش بشخصه برایم بیشتر است و آن دونفری که از 
بچگی باهم ک��ار کرده ایم هم هردوباه م روی یک سکو 
قرار بگیریم و این به مراتب لذتی بالاتر از کس��ب مدال 

انفرادی دارد.
همیشه بدرخشید و از همینجا قولی می گیریم 
ک�ه  بعد از بازی های آس�یایی هانگژو و انش�االله 
کسب مدال طلا یک گفتگوی ویژه داشته باشیم 
و ش�اهد موفقیت های بیش�ترتان باشیم و نکته 

پایانی این گفتگو از نظرتان چیست؟
فق��ط می خواه��م از ش��ما و روزنامه عص��رآزادی و 
همچنی��ن پدرو مادرم تش��کر کنم که در ای��ن دوره از 
مالزی تا کرمانش��اه کنار من بودن��د و یکی از دوستان 
عزی��زم که باعث ش��دند من روحی��ه ام را جمع کنم تا 
مسابقات کرمانشاه و بتوانم بهترین نتیجه را آنجا بگیرم 

سپیده امینی: کاتا در خونم جاری است وازیادرفتنی نیست
همواره درکنارکاراته زندگیم را دارم
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